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Datum: 06-12-2023  
Onderwerp: Verslag Adviesraad Samenlevingszaken Maassluis. 
Samensteller: Joke van Zalingen. 
Aanwezig: Sjoukje van der Loo,  XE,  Loura Raamsdonk, Coby Lammers ,Margreet Beerhorst , Wilma 
Sprong, Fatma Güdük, Henri Brendel, Anton Bijtenhoorn, Klaas Terpstra en Yvon van Rijn. 
Afwezig :  Thomas van Arendonk, Henk van Goor en  Janice Sewraj. 
 

1. Opening. 
Bij afwezigheid van (tijdelijk)voorzitter  Henk van Goor pakt Margreet de virtuele  
voorzittershamer op. 
 

2. Mededelingen. 
Overleg met de wethouders. Loura, Joke, Wilma, Henk en Henk waren daarbij aanwezig. Het 
was een gemoedelijk samenzijn in het kader van kennismaking wederzijds, inclusief de 
nieuwe burgemeester.  
Kennismaking damesgroep en etentje. Joke Cats zorgt voor een locatie en Sjoukje voor de 
catering. De datum is bepaald op 17 januari2024. (hierdoor verschuift de geplande 
Adviesraadvergadering naar 24 januari 2024). 
Verzoek SOW en Adviesraad Schiedam. Sjoukje kreeg van de adviesraad Schiedam het 
verzoek om eens kennis te maken met elkaar en tegelijkertijd een verzoek van SOW om in 
februari 2024 mee te praten over een nieuwe nota Armoede. Een combinatie van beide 
verzoeken is zowel logisch als praktisch en na instemming van alle betrokken partijen zal 
deze vergadering/kennismaking plaats vinden in februari 2024. Datum en locatie nog nader 
te bepalen. Er wordt nog even gesproken over de verschillende manier van inrichten van de 
drie adviesraden, maar het uiteindelijke doel blijft hetzelfde: alles ten dienste van de 
samenleving. 
 

3. Verslag vorige vergadering 18 oktober 2023. 
N.a.v.punt 2. Coby vraagt wanneer we de presentatie kunnen verwachten van Lonneke v.d. 
Wildt.(Welzijnscoach) Sjoukje antwoordt dat in de tweede vergadering van de AS in het 
nieuwe jaar deze presentatie gepland staat. 
N.a.v. punt 4. Het is Loura nog niet gelukt om contact te leggen met de nieuwe directeur van 
de Tweemaster, ondanks een aantal pogingen. 
N.a.v.punt 3. Ten aanzien van de jeugdhulp: wordt het principe één gezin, één plan, één 
regisseur nog wel gehanteerd? Het blijkt dat dat genoemde principe lastig te hanteren is 
vanwege de AVG. Een PGB krijg je voor een jaar en daar zitten strikte voorwaarden aan.  
Jaarlijks wordt dit gecontroleerd. 
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              Sjoukje maakt de opstellers van  het advies Maatschappelijke Opvang een compliment .                
              Het verslag wordt goedgekeurd. 
   

4. Terugblik op activiteiten 2023. 
Allen hebben een lijst hiervan gekregen. Sjoukje loopt puntsgewijs de lijst door en geeft 
indien nodig een toelichting bij de adviezen die zijn uitgebracht. Veel adviezen zijn 
overgenomen door het college. Daar kunnen we tevreden over zijn. 
 

5. Evaluatie: hoe werken we als Adviesraad samen? Wat kan er anders/beter? 
Precies een jaar geleden hebben we hier met elkaar over gesproken. Wat is hiermee gedaan? 
Het idee van ownership binnen de werkgroepen hebben we laten varen. Wanneer er een 
adviesaanvraag is, haakt die gene aan die vanuit zijn/haar expertise iets toe te voegen heeft. 
In de praktijk werkt dit. Aan een coach blijkt geen behoefte. Sjoukje zal een basisset aan 
informatie voor nieuwe leden samenstellen. Henri werpt zich op als een informatiebron en 
praatpaal. Het aantal leden van de Adviesraad is aardig op peil. Hoewel er weinig veranderd 
is na die vergadering van vorig jaar, is men positief over de lopende gang van zaken. 
Meerwaarde is dat we er bij stil gestaan hebben of het anders moet. Tijdelijk voorzitter Henk 
heeft aangegeven zich nu terug te willen trekken. 
Sjoukje vraagt om er over na te denken hoe we de leegte van voorzitter, vice-voorzitter en 
secretaris op kunnen vullen. Klaas stelt voor dat Sjoukje een lijst samenstelt van haar 
werkzaamheden, waarbij ze aangeeft wat eigenlijk niet tot haar taak behoort. Op de 
vergadering van 24 januari 2024 hopen we meer met elkaar te kunnen afspreken. 
 

6. Wat verder ter tafel komt/rondvraag 
Henri meldt de geboorte van een nieuw platform BIM, belangengroep inclusie Maassluis. 
In de trekkersgroep zitten Henri, Anton en Wilma. Via TEAMS geeft Thessa toelichting op 
haar werk (16 januari 2024). Je kunt je hiervoor aanmelden. In het NOS-journaal kwam 
VeiligThuis er niet goed af. Vrijwilligerswerk staat weer in de schijnwerpers met het 
vrijwilligersontbijt, de lage leesscore van 15-jarigen en Coby maakt ons attent op een artikel 
uit de NRC aangaande de GGZ. 
 

7. Sluiting 
Margreet sluit de vergadering 
 
 
Volgende vergadering woensdag 24 januari 2024. 
 
Vergaderdata in 2024 
 
24/01  
06/03 
24/04 
29/05 
03/07 
11/09 
23/10 
11/12 
 
 
 


